



**XUZHOU ARMOUR RUBBER COMPANY LTD.**

NO.1 XULUN ROAD, INDUSTRIAL ZONE OF XUZHOU, JIANGSU, 221011 CHINA

TEL: 0086-516-8760 8289

FAX: 0086-516-8373 7827

## Exclusive Distributor Letter

We, Xuzhou Armor Rubber Company Ltd, the manufacturer of Armor brand tires in China, are hereby pleased to grant TOO Interpole the status of the exclusive distributor of Armour brand agricultural tires in the secondary market in Kazakhstan. TOO Interpole has the full right to sell and promote agricultural tires Armour Brand. This exclusive letter will be valid from December 1, 2023 to November 30, 2024.

Мы, Xuzhou Armor Rubber Company Ltd, производитель шин марки Armour в Китае, настоящим рады предоставить ТОО «Интерполе» статус эксклюзивного дистрибьютора сельскохозяйственных шин марки Armour на вторичном рынке в Республике Казахстан. ТОО «Интерполе» имеет полное право продавать и продвигать сельскохозяйственные шины Armour Brand. Это эксклюзивное письмо будет действительно с 1 декабря 2023 года по 30 ноября 2024 года.

Xuzhou Armour Rubber Co., Ltd

Dec 1<sup>st</sup> 2023

徐州徐轮橡胶有限公司  
XUZHOU ARMOUR RUBBER COMPANY LTD.